

Privacy Policy

Dear Visitor, thank you for your visit!

The website www.smartrelax.eu protects your right to privacy and therefore does not collect any personal data from the visitors, does not send newsletters, does not implement contact forms, does not send marketing emails. The website uses only necessary cookies that ensure basic functionalities and security features of the website. These cookies cannot identify you personally. Please note that most web browsers are set to accept cookies by default, as the website www.smartrelax.eu does not leave cookies on your device, feel free to set your own web browser according to your wishes.

Datenschutz-Bestimmungen

Sehr geehrte Besucher, vielen Dank für Ihren Besuch!

Die Website www.smartrelax.eu schützt Ihr Recht auf Privatsphäre und sammelt daher keine persönlichen Daten der Besucher, sendet keine Newsletter, implementiert keine Kontaktformulare, sendet keine Marketing-E-Mails. Die Website verwendet nur notwendige Cookies, die grundlegende Funktionen und Sicherheitsmerkmale der Website gewährleisten. Diese Cookies können Sie nicht persönlich identifizieren. Bitte beachten Sie, dass die meisten Webbrowser standardmäßig Cookies akzeptieren, da die Website www.smartrelax.eu keine Cookies auf Ihrem Gerät hinterlässt, können Sie Ihren eigenen Webbrowser nach Ihren Wünschen einrichten.